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Puheenjohtajan ehdotus: 

Keskustellaan nuorisovaltuuston 1.12.2023 järjestämän 
itsenäisyyspäivän gaalan tapahtumista, tunnelmasta ja kulusta.  

Nuorisovaltuuston päätös: 

Keskusteltiin nuorisovaltuuston 1.12.2023 järjestämän 
itsenäisyyspäivän gaalan tapahtumista, tunnelmasta ja kulusta. 

Gaalapäivänä gaalaan osallistui n. 250 henkilöä. Järjestyshäiriöitä, jotka 
olisivat vaikuttaneet illan kulkuun ei tullut ilmi. Ilta kulki myös 
suunnitelmien mukaan ottaen huomioon äkillisen kättelyiden 
taustasoitannan muutos. Palautekeskustelu pidettiin 4.12. ja siihen 
mennessä saatiin 22 kirjallista palautetta. 

Artistit, koristelut sekä muut esiintyjät saivat loistavaa palautetta. 
Negatiivista palautetta tuli kahvitauon liiallinen venyttäminen, 
valokuvausseinän huomaamattomuus sekä tekniset ongelmat. 

Teknisiä ongelmia oli DJ:n laitteiden kanssa ja tästä johtuen yhden 
tunnin esiintyminen kutistui puoleen tuntiin. Asiasta on laadittu valmiiksi 
reklamaatio, joka tehdään loppuun kokouksen ulkopuolella ja lähetetään 
Junski Hannikaiselle. 

Tapahtumatyöryhmän mielestä kaupungintalo on edelleen oleellinen 
paikka gaalan järjestelyihin 

Gaalassa oli tänä vuonna onnistunut järjestely, sekä toimiva 
järjestyksen valvonta. Suoraa palautetta kertyi vähän, joista kaikki olivat 
positiivisia. Muutamia kysymyksiä saapui sähköisesti mm. kutsuihin ja 
gaalan ohjelmaan liittyen. Yhteenvetona gaala oli onnistunut ja tuotti 
viihtyisän illan kutsuvieraille. 

Nuorisovaltuusto toivoi, että palautelomake esiteltäisiin 
nuorisovaltuustolle. 

Nuorisovaltuusto kävi erittäin aktiivista ja erittäin tärkeää pohdintaa tule-
van gaalan toteutuksesta, turvallisuudesta sekä logistiikasta.   

____________ 


